
DRM.0012.3.2.2020

Protokol Nr 20/2020 
(kadencja 2018-2023)

z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania Rady Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego w dniu 24 lutego 2020 roku, ktore odbylo si^ 

w siedzibie Urz^du Miasta przy Pasazu Rudowskiego 10, 
w godzinach od 14.30 do 15.00

Radni obecni na posiedzeniu:
1. Czechowska Krystyna - Przewodnicz^ca
2. Czajka Ratal
3. Czubala Urszula (s)
4. Dajcz Slawomir
5. Gajda Piotr (s)
6. Janik Lukasz
7. Madej Halina
8. Stachaczyk Sergiusz
9. Staszek Mariusz
10. Tera Monika

Lista obecnosci w zal^czeniu do protokolu.

W posiedzeniu uczestniczyli takze:
1. Wieslawa Luczak - Skarbnik Miasta
2. Beata Rakoczy - kierownik Referatu Budzetu i Analiz Finansowych
3. Ryszard Zak - Zarz^d Drog i Utrzymania Miasta
4. Malgorzata Majczyna - kierownik Biura Inwestycji i Remontow
5. Grzegorz Janowski - Kierownik Referatu Edukacji
6. Elzbieta Sapinska - Prezes TBS

I. Stwierdzenie prawomocnosci posiedzenia.
Obradom przewodniczyla pani Krystyna Czechowska Przewodnicz^ca Komisji 
Budzetu, Finansow i Planowania.
Przewodnicz^ca obrad stwierdzila, ze w chwili rozpocz^cia posiedzenia na sali jest 
obecnych 8 czlonkow Komisji, co stanowi quorum i obrady sq prawomocne.

II. Proponowany porzqdek dzienny posiedzenia:

1) Przyj^cie protokolu z posiedzenia Komisji w dniu 27 stycznia 2020 roku;
2) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Piotrkowa Trybunalskiego;
3) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2020 rok;
4) Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwal? Nr III/24/18 Rady Miasta 

Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 19 grudnia 2018 roku w sprawie warunkow udzielania
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bonifikat od oplat jednorazowych z tytuhi przeksztaicenia prawa uzytkowania 
wieczystego gruntow stanowi^cych wlasnosc gminy Miasto Piotrkow Trybunalski w 
prawo wlasnosci tych gruntow i wysokosci stawek procentowych tych bonifikat;

5) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia projektu „Razem mozemy 
jeszcze wi^cej” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa 
Lodzkiego 2014-2020, Priorytet IX „Wl^czenie spoleczne”, Dzialanie 9.2 „Uslugi na 
rzecz osob zagrozonych ubostwem lub wykluczeniem spolecznym”, Poddzialanie 9.2.1. 
„Uslugi spoleczne i zdrowotne”;

6) Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj^cej Uchwaly Nr XLV/809/14 Rady Miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 27 czerwca 2014 roku w sprawie okreslenia 
szczegolowych zasad, trybu przyznawania, wstrzymania, cofania oraz rodzajow 
i wysokosci stypendiow sportowych za osi^gni^te wyniki sportowe;

7) Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj^cej uchwaly w sprawie wymagah jakie 
powinien spelniac projekt „Budzet Obywatelski w Piotrkowie Trybunalskim”;

8) Zbiorczy raport z realizacji Programu Rewitalizacji dla Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego do 2023 roku w 2019 roku.

9) Sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzeh nauczycieli na poszczegolnych 
stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez jednostk$ samorz^du 
terytorialnego za rok 2019.

10) Sprawozdanie z realizacji programu zapobiegania przest^pczosci oraz ochrony 
bezpieczehstwa obywateli i porz^dku publicznego na rok 2019 pn. „Bezpieczne Miasto 
2019”.

11) Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Budzetu, Finansow i Planowania.
12) Rozpatrzenie korespondencji skierowanej do Komisji;.
13) Sprawy rozne.

Przewodnicz^ca Komisji wprowadzila do porz^dku obrad w ramach autopoprawki w pkt 2. 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta, w pkt 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok wraz z 
autopoprawk^ Prezydenta Miasta.

Komisja, w wyniku przeprowadzonego glosowania (5-0-2), przyj^ta porz^dek obrad w 
nast^puj^cej wersji:

1) Przyj^cie protokolu z posiedzenia Komisji w dniu 27 stycznia 2020 roku;
2) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta;
3) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2020 rok wraz 

z autopoprawkq Prezydenta Miasta;
4) Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj^cej uchwaly Nr III/24/18 Rady Miasta 

Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 19 grudnia 2018 roku w sprawie warunkow udzielania 
bonifikat od oplat jednorazowych z tytulu przeksztalcenia prawa uzytkowania 
wieczystego gruntow stanowi^cych wlasnosc gminy Miasto Piotrkow Trybunalski w
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prawo wlasnosci tych gruntow i wysokosci stawek procentowych tych bonifikat;

5) Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie zatwierdzenia projektu „Razem mozemy 
jeszcze wi^cej” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa 
Lodzkiego 2014-2020, Priorytet IX „Wl4czenie spoleczne”, Dzialanie 9.2 „Ushigi na 
rzecz osob zagrozonych ubostwem lub wykluczeniem spolecznym”, Poddzialanie 9.2.1. 
„Uslugi spoleczne i zdrowotne”;

6) Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj^cej Uchwal^ Nr XLV/809/14 Rady Miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 27 czerwca 2014 roku w sprawie okreslenia 
szczegolowych zasad, trybu przyznawania, wstrzymania, cofania oraz rodzajow 
i wysokosci stypendiow sportowych za osi^gni^te wyniki sportowe;

7) Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj^cej uchwaly w sprawie wymagah jakie 
powinien spelniac projekt „Budzet Obywatelski w Piotrkowie Trybunalskim”;

8) Zbiorczy raport z realizacji Programu Rewitalizacji dla Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego do 2023 roku w 2019 roku.

9) Sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzeh nauczycieli na poszczegolnych 
stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez jednostk$ samorz^du 
terytorialnego za rok 2019.

10) Sprawozdanie z realizacji programu zapobiegania przest^pczosci oraz ochrony 
bezpieczehstwa obywateli i porz^dku publicznego na rok 2019 pn. „Bezpieczne Miasto 

2019”.
11) Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Budzetu, Finansow i Planowania.
12) Rozpatrzenie korespondencji skierowanej do Komisji;.
13) Sprawy rozne.

Punkt 1

Przviecie protokolu z nosiedzenia Komisji w dniu 27 stvcznia 2020 r.
W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-2) Komisja przyj^la protokol z posiedzenia 
Komisji Budzetu, Finansow i Planowania w dniu 27 stycznia 2020 r.

Punkt 2

Zappiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowei
wraz z autopoprawka Prezvdenta Miasta.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta.
Opinia Nr 114/20/20
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Punkt 3

Zaoniniowanie proiektu uchwatv w sprawie zmianv budzetu miasta na 2020 rok wraz
z autononrawka Prczvdcnta Miasta.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania. Pytan nie zgloszono.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2020 rok wraz z autopoprawk^ Prezydenta 
Miasta.
Opinia Nr 115/20/20

Punkt 4

Zappiniowanie proiektu uchwaly zmieniaiacei uchwale Nr IH/24/18 Rady Miasta
Piotrkowa Trvbunalskiego z dnia 19 grudnia 2018 roku w sprawie warunkow udzielania
bonifikat od oplat iednorazowvch z tvtutu przeksztalcenia prawa uzytkowania
wieczvstego gruntow stanowiacvch wlasnosc gminv Miasto Piotrkow Trybunalski w
prawo wlasnosci tych gruntow i wvsokosci stawek procentowych tych bonifikat

Pani Krystyna Czechowska zapytaia, czy radni maj^ pytania Pytan nie zgloszono.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly zmieniaj^cej uchwaly Nr III/24/18 Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 
19 grudnia 2018 roku w sprawie warunkow udzielania bonifikat od oplat jednorazowych 
z tytulu przeksztalcenia prawa uzytkowania wieczystego gruntow stanowi^cych wlasnosc 
gminy Miasto Piotrkow Trybunalski w prawo wlasnosci tych gruntow i wysokosci stawek 
procentowych tych bonifikat.
Opinia Nr 116/20/20

Punkt 5
Zappiniowanie proiektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia proiektu „Razem mozemv
ieszcze wiecei” w ramach Regionalnego Programu Operacvinego Woiewodztwa
Lodzkiego 2014-2020, Priorvtet IX „WIaczenie spoleczne”, Dziaianie 9.2 „Usiugi na
rzecz osob zagrozonych ubostwem lub wvkluczeniem spolecznym”, Poddzialanie 9.2.1.
„Usiugi spoieczne i zdrowotne”.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania. Pytan nie zgloszono.

Pan Grzegorz Janowski Kierownik Referatu Edukacji poinformowal, ze w polowie 
ubieglego roku Urz^d Marszalkowski oglosil konkurs na realizacje uslug dla osob 
zagrozonych wykluczeniem lub ubostwem. Konkurs zostal ogloszony w ramach srodkow 
unijnych, zlozylismy szeroki wniosek, ktory otrzymal pozytywn^ rekomendacje, a nawet zaj^l 
I miejsce na liscie konkursowej. W wyniku tego konkursu zostanie podpisana umowa na 
swiadczenie uslug dla osob zagrozonych ubostwem lub wykluczeniem spolecznym na l^czn^ 
kwot$ 7.500.000 zl z czego grant unijny b^dzie 6.500.000 zl, a udzial nas wlasny to jest 
1.000.000 zl. Zadanie b^dzie realizowane przez 3 lata od 1 kwietnia 2020 roku do kohca 
grudnia 2020 roku. Zadanie b^dzie realizowane przy wspolpracy i udziale 3 partnerow
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spolecznych: Stowarzyszenie Kota Pomocy Dzieciom Niepelnosprawnym prowadz^cym 
warsztaty terapii zaj^ciowej, Stowarzyszenie Przyjacioi „Mam s^siada” oraz Stowarzyszenie 
Przyjaciol Dzieci i Mtodziezy Niepetnosprawnej ^zansa”. Zadanie b^dzie realizowane w 9 
elementach i skierowane jest do roznych grup wiekowych od dzieci, mlodziezy, osob w wieku 
produkcyjnym oraz seniorow. B^dziemy rozszerzali uslugi opiekuncze dla osob 
niesamodzielnych w miejscu ich zamieszkania jest to ustuga swiadczona przez Dzienny Dom 
Pomocy Spolecznej i z tej uslugi skorzystaj^ osoby pozytywnie zaopiniowane przez Miejski 
Osrodek Pomocy Spolecznej. B^dziemy swiadczyli uslugi opiekuncze dodatkowo w soboty, 
s^ to uslugi przeznaczone szczegolne dla osob obloznie chorych, b^d^ wprowadzone na 
podstawie ustalen z MOPR, wskazanych zostanie 20 osob. B^dziemy rowniez prowadzili klub 
wsparcia dla osob doroslych niesamodzielnych. Klub wsparcia b^dzie kontynuacj^ 
warsztatow terapii zaj^ciowej i b^dzie prowadzony przez wszystkie dni robocze w godzinach 
popoludniowych. Uczestnicy terapii zaj^ciowej ucz^szczaj^ w godzinach od 8 do 15.30, a 
cz$sc z tych osob zostanie dodatkowo do poznych godzin popoludniowych i wieczornych. 
Jest to forma wytchnienia dla rodziny sprawuj^cej opiek$ nad tymi osobami. B^dziemy 
rowniez wspierac piecz^ zast^pcz^. Chcemy skierowac cz^sc srodkow na pomoc dla osob 
spelniaj^cych funkcj^ pieczy zast^pczej, czy to rodzin zawodowych, czy to rodzin b^d^cych 
czlonkami rodzin tych dzieci. Pomoc b$dzie polegala na wszelkiego rodzaju doradztwie 
psychologicznym, jak rowniez w rozwi^zywaniu sytuacji trudnych i konfliktowych. Chcemy 
w ramach tego grantu utworzyc klub seniora na Osiedlu Wyzwolenia, b^d^ tarn prowadzone 
w trybie codziennym roznego typu zaj^cia dla seniorow. Jako nowosc chcemy utworzyc od 1 
kwietnia br. wypozyczalni$ sprz$tu rehabilitacyjnego w celu udost^pniania dla osob o niskich 
dochodach i wyposazenia ich w bezplatny sprz^t rehabilitacyjny, na podstawie umow 
zawieranych do pol roku. Wykaz tego sprz^tu znajd^ Pahstwo w szczegolowym uzasadnieniu. 
Jedna trzecia srodkow, ktore uzyskalismy z tego grantu b^dzie przeznaczona dla normalnej, 
merytorycznej dzialalnosci osrodka ^zansa”, dla dzieci i mlodziezy z roznego rodzaju 
schorzeniami i schorzeniami sprz^zonymi, gdzie b^dzie z nimi prowadzona dzialalnosc 
edukacyjna i rehabilitacyjna. Ponadto chcemy utworzyc w Al. 3 Maja 23 swietlic^ 
srodowiskow^ dla dzieci z rodzin dysfunkcyjnych, dla 30 osob. B^dziemy tez kontynuowali i 
prowadzili tzw. mieszkania wspomagane, ktore b^d^ prowadzone przez Warsztaty Terapii 
Zaj^ciowej.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (9-0-0) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie zatwierdzenia projektu „Razem mozemy jeszcze wi^cej” w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Lodzkiego 2014-2020, Priorytet IX 
„Wl3czenie spoleczne”, Dzialanie 9.2 „Uslugi na rzecz osob zagrozonych ubostwem lub 
wykluczeniem spolecznym”, Poddzialanie 9.2.1. „Uslugi spoleczne i zdrowotne”.
Opinia Nr 117/20/20

Punkt 6
Zaopiniowanie proiektu uchwaly zmieniaiacei Uchwate Nr XLV/809/14 Rady Miasta
Piotrkowa Trybunalskiego z dnia 27 czerwca 2014 roku w sprawie okreslenia
szczegolowvch zasad, trybu przvznawania, wstrzymania, cofania oraz rodzajow
i wvsokosci stypendiow sportowvch za osiagniete wyniki sportowe.
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W wyniku przeprowadzonego glosowania (6-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly zmieniaj^cej Uchwal^ Nr XLV/809/14 Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego 
z dnia 27 czerwca 2014 roku w sprawie okreslenia szczegolowych zasad, trybu przyznawania, 
wstrzymania, cofania oraz rodzajow i wysokosci stypendiow sportowych za osi^gni^te wyniki 
sportowe.
Opinia Nr 118/20/20

Punkt 7

Zappiniowanie proiektu uchwaly zmieniaiacei uchwate w sprawie wymagan iakie
powinien spdniac projekt „Budzet Obvwatelski w Piotrkowie Trvbunalsklm”.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (5-0-4) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly zmieniaj^cej uchwaly w sprawie wymagan jakie powinien spelniac projekt 
„Budzet Obywatelski w Piotrkowie Trybunalskim”.
Opinia Nr 119/20/20

Punkt 8
Zbiorczv raport z realizacii Programu Rewitalizacii dla Miasta Piotrkowa
Trybunalskiego do 2023 roku w 2019 roku.

Komisja przyj^la Zbiorczy raport do wiadomosci.

Punkt 9

Sprawozdanie z wysokosci srednich wvnagrodzen nauczycieli na poszczegolnvch
stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonvch przez iednostke samorzadu
tervtorialnego za rok 2019.

Pan Piotr Gajda: Czy regulacje pensji dla pracownikow szkol nieb^d^cych nauczycielami 
obejmujq wszystkich pracownikow szkol, czy wybranych? Wplyn^la skarga z Zespolu Szkol 
nr 2, ze pracownicy techniczni jedni dostaj^ pieni^dze a drudzy nie, chcialbym si$ dowiedziec 
czy jest to zgodnie z intencj^ Pana Prezydenta i Rady Miasta, ktorzy przeznaczaj^ te 
pieni^dze na podniesienie uposazenia pracownikow? Czy jest to wolna wola Pani dyrektor?

Pan Andrzej Kacperek Wiceprezydenta Miasta: Wydaje mi si$, ze ta skarga jest chybiona. 
Prosz$ zwrocic uwag$, ze kwestia wynagrodzenia jest pomi^dzy pracodawc^ 
a pracownikiem. Prezydent przekazal kazdej jednostce budzetowej srodki na podwyzszenie 
wynagrodzeh i nie mowimy o tych pracownikach, ktorzy od 1 stycznia z mocy prawa juz 
maj^ wynagrodzenie minimalne 2.600 brutto miesi^cznie natomiast na pozostalych 
pracownikow my przekazujemy zgodnie z zapotrzebowaniem dyrektora, na kazdy etat, 300 zl 
brutto do wynagrodzenia zasadniczego dodatkowo ze wskazaniem dyrektorow placowek
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takze srodki na pochodne. Natomiast ani rol^ Rady Miasta, ani Prezydenta nie jest kwestia 
rozdziaiu tych przyznanych jednostce srodkow. Jest to kwestia pomi^dzy pracodawc^ 
a pracownikiem, ewentualnie jesli funkcjonuje organizacja zwi^zkowa, to jest to organ, ktory 
moze zabrac glos w tym zakresie.

Pan Piotr Gajda: Urz^d Miasta na kazdego pracownika przekazal 300 zi, a dyrektor moze 
jednemu pracownikowi dac 0, a drugiemu 600 zl?

Pan Andrzej Kacperek Wiceprezydenta Miasta: Jezeli znajdzie uzasadnienie dla takiego 
stanowiska to oczywiscie moze tak zrobic.

Pan Piotr Gajda: Jezeli wplywa skarga do radnego, czy radny moze w tym momencie 
zwrocic si$ z zapytaniem i prosb^ o uzasadnienie takiego dzialania?

Pan Andrzej Kacperek Wiceprezydenta Miasta poinformowal, ze zgodnie 
z obowi^zuj^cym prawem orzekania czy w danym przypadku mamy do czynienia 
z mobbingiem i kto jest mobberem wlasciwy jest s^d b^dz PIP.

Komisja przyj^la Sprawozdanie do wiadomosci.

Punkt 10

Sprawozdanie z realizacji programu zanobiegania nrzestepczosci oraz ochronv
bezpieczenstwa obywateli i porzadku publicznego na rok 2019 pn. „Bezpieczne Miasto
2019”.

Pan Piotr Gajda powiedzial ze Komendant Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim 
widzi potrzeb^ zakupu kamer wysokiej rozdzielczosci w celu zamontowania ich 
na drogach wylotowych z Piotrkowa Trybunalskiego. Zdaniem radnego zwi^kszytoby to 
bezpieczenstwo.

Komisja przyj^la Sprawozdanie do wiadomosci.

Punkt 11

Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Budzetu, Finansow i Planowania.
Komisja przyj^la Sprawozdanie bez uwag.

Punkt 12

Rozpatrzenie korespondencii skierowanei do Komisji.
Korespondencja nie wptyn^la.

Punkt 13

Sprawv rozne.

Pan Piotr Gajda poinformowal, ze s^ rozsylane s^ zawiadomienia o podatkach. Poprzednio 
zadanie bylo realizowane poprzez goncow- dostarczane bylo do domu. Otrzymalem 
informacj^, ze zawiadomienia dostarczane s^ na punkt pocztowy na ul. Sienkiewicza. Urz^d
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Miasta wysyla mnostwo zawiadomien, tworz^ si$ podobno kolejki, zeby odebrac to 
zawiadomienie. Prosilbym o ustosunkowanie si$ do tego zagadnienia na sesji. Pan radny 
rowniez zwrocit si$ do Pana Adama Karzewnika Wiceprezydenta Miasta w sprawie programu 
WFOSiGW w Lodzi w sprawie tak zwanego Programu „Deszcz6wka”, zdaniem radnego 
Urz^d powinien wi^czyc si^ w ten program.

Przewodnicz^ca Komisji Pani Krystyna Czechowska, w zwi^zku z wyczerpaniem porz^dku 
obrad, zamkn^ia posiedzenie Komisji Budzetu, Finansow i Planowania.

Na tym protokol zakonczono.

Przewoi
rystf^Cz^bmv ska

Protokol sporz^dzila: 
Beata Szalc^""")

8


